
2025 年江西财经大学“丝绸之路”

中国政府奖学金项目申请指南

Application Guide:

JUFE 2025 Chinese Government Scholarship

(Type B: Silk Road Program)



一、招生类别

Category of Enrollment

全日制研究生（硕士生、博士生）

Full-time Master and Ph.D students

二、申请人资格

Eligibility

1. 非中国籍公民，身体健康；
2. 主要面向俄罗斯、泰国、印度尼西亚、孟加拉、老挝、摩洛哥、巴基斯坦、土库曼斯坦、越南、哈萨克斯坦等“一带一路”共建国家留学生；
3. 学历和年龄要求：来华攻读硕士学位者，须具有学士学位，年龄不超过 35 岁；来华攻读博士学位者，须具有硕士学位，年龄不超过 40 岁。

1. Applicants must be citizens of a country other than the People's Republic of China, and be in good health;

2. Primarily targeting international students from Russia, Thailand, Indonesia, Bangladesh, Laos, Morocco, Pakistan, Turkmenistan, Kazakhstan, Vitnam, and other Belt and Road Initiative countries (Reference: <https://www.yidaiyilu.gov.cn/country>);

3. The requirements for applicants' degree and age are that applicants must:
• be a bachelor's degree holder and no more than 35 when applying for the master's programs;

• be a master's degree holder and no more than 40 when applying for the doctoral programs.

三、奖学金内容和标准

Scholarship Coverage

免学费、免费提供校内住宿、免综合医疗保险费、资助生活费（硕士研究生 3000 元/月，博士研究生 3500 元/月）。

Exemption from tuition fee, providing free on-campus accommodation, Comprehensive Medical Insurance and living stipend (Master student: 3000RMB/month, Doctoral student: 3500RMB/month).

四、如何申请及所需材料

How to Apply and Required Materials ?

登录国家留学基金委来华留学网上报名系统 (<http://www.campuschina.org/>), 完成网上申请 (留学项目种类: B 类, 江西财经大学机构代码: **10421**);

申请材料:

1. 护照复印件 (原则上有效期应为十二个月以上);
2. 经公证的最高学历证明。如申请人为应届毕业生, 须另外提交现就读学校出具的预毕业证明。中英文以外文本须附经公证的中文或英文的译文;
3. 学习成绩单。中英文以外文本须附经公证的中文或英文的译文;
4. 推荐信。须提交两名教授或副教授的推荐信, 用中文或英文书写;
5. 年龄不满 18 岁的申请人, 须提交在华法定监护人的相关法律文件;
6. 《外国人体格检查表》复印件;
7. HSK 成绩报告 (仅针对中文项目);
8. 无犯罪记录证明或个人承若书;
9. 学习计划或研究计划(最少 1000 字);
10. 英语水平证明。(含雅思、托福等其它英语水平证书/前置学历为英文授课项目证明/其它英语水平证明等, 满足以上条件之一者即可, 来自英语作为母语国家的申请者无需提供以上证明);
11. 《中国政府奖学金申请表》

*申请者应保证所提供的信息和材料真实、准确, 杜绝弄虚作假和学术不端的行为, 否则取消入学资格。

Please visit (<https://studyinchina.csc.edu.cn/>) to complete the online application.

(Program Category: CSC Type B, Agency Number: 10421)

Application Documents:

1. Photocopy of Passport ID (It should valid for more than twelve months);
2. Notarized highest diploma; Prospective diploma recipients must submit official document issued by your current university to prove your current student status and provide with a pre-graduation letter. Documents in languages other than Chinese or English must be attached with notarized Chinese or English translations;

3. Academic transcripts (written in Chinese or English); Transcripts in languages other than Chinese or English must be attached with notarized Chinese or English translations;

4. Two Recommendation Letters (written in Chinese or English). Applicants must submit two recommendation letters signed by professors or associate professors;

5. Applicants under the age of 18 must submit relevant documents about their statutory guardians in China;

6. Foreigner Physical Examination Form;

7. The copy of valid HSK Certificate (Only for Chinese program);

8. Non Criminal Record Certificate or Personal Commitment;

9. Study plan or Research Proposal (More than 1000 Words);

10. English Proficiency Certificate;

(1) IELTS and TOEFL certificates

(2) a proof of prior degree taught in English

(3) Other valid English proficiency document. Either of the above document is acceptable. ***Applicants from native English-speaking countries are exempt from submitting English Proficiency Certificate.**

11. CSC application form

*Applicants should ensure that the information and materials provided are authentic and accurate. Falsehood and academic misconduct will not be tolerated.

五、申请日期

Application deadline:

2025 年 5 月 16 日 (May 16th, 2025), 星期五 (Friday)

六、申请流程

Application methods:

第一步：申请人于 2025 年 5 月 16 日前(周五)，在国家留学基金委来华留学网上报名系统提交申请；

第二步：江西财经大学于 5 月底前完成材料初审、面试及学校奖学金评审，确定该项目候选人名单并通知学生本人，发放中国政府奖学金高校研究生项目预

录取通知书；

第三步：项目候选人须于 5 月 30 日前登录中国政府奖学金来华留学管理信息系统将我校预录取通知书及其他补充材料进行上传，未及时完成在线申请的候选人，将被取消候选人资格；

第四步：江西财经大学须在指定时间内将拟录取人选信息及材料报送国家留学基金委；

第五步：经国家留学基金委审核合格，即可获得中国政府奖学金资助来华学习；

第六步：名单公示。

Step 1: Applicants **MUST** submit their applications to CSC Application System (<http://www.campuschina.org/>) before May 16th 2025 (Friday) ;

Step 2: Jiangxi University of Finance and Economics will complete the application material review, interview and scholarship evaluation before end of May 2025. And issue the Pre-admission letter to nominated candidates;

Step 3: **Nominated candidates must upload JUFEE pre-admission letter** and other necessary additional materials to the CSC application System **before 30th of May 2025** (<http://www.campuschina.org/>). The candidates who cannot complete the online application in time will be disqualified from the candidacy;

Step 4: Jiangxi University of Finance and Economics will post nominated candidates' application documents and other necessary documents to the Scholarship Council before the deadline.

Step 5: Upon being reviewed and approved by the Scholarship Council , the applicant will be granted the CSC Scholarship to pursue studies in China.

Step 6: The announcement of final list.

七、申报专业

硕士项目 Master' s Program

序号 <i>No.</i>	专业名称 <i>Name of the Major</i>	授课语言 <i>Teaching Language</i>	学习期限 <i>Duration</i>
1	公共管理 <i>Public Administration</i>	英语授课 <i>English- Taught Program</i>	2 年 <i>2 years</i>
2	金融学 <i>Finance</i>		
3	经济学 <i>Economics</i>		

博士项目 Doctoral Program

序号 <i>No.</i>	专业名称 <i>Name of the Major</i>	授课语言 <i>Teaching Language</i>	学习期限 <i>Duration</i>
1	国际贸易 <i>International Trade</i>	英语授课 <i>English- Taught Program</i>	4 年 <i>4 years</i>
2	金融学 <i>Finance</i>		
3	经济学 <i>Economics</i>		
4	统计学 <i>Statistic</i>		

八、报名费

报名费: 500 元/人, 申请人须在完成线上申请一周内, 将缴费截图发至我校招生邮箱, 否则视为放弃申请。邮箱地址: wangqi@jxufe.edu.cn, 缴费信息详见附件 1 (已缴纳申请者无需再次缴纳)。

Application Fee: 500RMB/Person. A non-refundable application fee is required. Applicants must send a copy of the payment confirmation receipt to our admission email wangqi@jxufe.edu.cn within one week after completing the online application. Failure to do so will be considered as giving up the application. Payment information please see attachment 1.

*** Students who have already paid the fee in advance are exempt.**

九、联系信息

Contact Information

收件地址: 中国江西省南昌市经开区双港东大街 169 号江西财经大学海外教育学院, 邮编: 330013

联系人: 王老师 电话/邮箱: +8679183807960/ wangqi@jxufe.edu.cn

Archie wang, Overseas Education School, Jiangxi University of Finance and Economics, No.169 Shuanggang East Street, Changbei National Economic and Technological Development Zone, Nanchang, Jiangxi, China. Post code:33013.

Tel: 008679183807960 Email: wangqi@jxufe.edu.cn



附件 1:
Attachment 1:

汇款信息

Bank Information

一、境内汇款 Bank Remittance in China

用户名: 江西财经大学

开户行: 工行财大支行

账号: 1502210809026400596

纳税人识别号: 360107491018247

地址: 江西省南昌市经开区双港东大街 169 号

电话: 0791-83818242

社会信用统一代码: 12360000491018247J

二、境外汇款 Overseas Bank Remittance

REMITTANCE INSTRUCTION:

BENEFICIARY NAME: JIANGXI UNIVERSITY OF FINANCE AND ECONOMICS

BENEFICIARY'S BANK A/C NO.: 196202051090 (RMB/EURO/USD)

BENEFICIARY'S BANK NAME: BANK OF CHINA NANCHANG ECONOMIC AND TECHNOLOGICAL DEVELOPMENT ZONE BRANCH

BANK ADDRESS: NO. 2628 LUSHAN (SOUTH) ROAD, NANCHANG, JIANGXI, CHINA.

BANK SWIFT CODE: BKCHCNBJ550

*汇款时请一定在附言处填写姓名全称（与护照一致）和护照号码（如不填写，学校将无法确认你的汇款），并将汇款证明的复印件或拍成照片提交至此邮箱：
wangqi@jxufe.edu.cn

*1. Please be notified that in the payment of your fees, be sure to include **your full passport name and number** in the transfer message of your transaction as this would be used to confirm your payment here.

*2. Please make sure to **deduct the transaction fee from remitter's side.**

*3. Upon successful payment at your bank, please **send a clear scanned copy of the tuition fee payment certificate** to the school e-mail address at:
wangqi@jxufe.edu.cn.

If you encounter any further troubles with the transfer, inform the office as soon as possible. Contact: 008679183807960.

Sample for Bank Remittance in China (境内汇款)

ICBC 中国工商银行		境内汇款电子回单
收款户名	江西财经大学	
收款卡号	1502****0596	
地区	南昌	
收款银行	中国工商银行	
收款金额	500.00 元 (人民币)	
手续费	免费	
合计	伍佰元整	
付款户名		
付款卡号	6212****7275	
地区	南昌	
付款银行	中国工商银行	
回单编号	0032-9785-6247-0155	
指令序号	030315021201106788004405286	
交易时间	2021/07/20 10:18	
附言	A08856296 Agazie Stephen C.	

Please leave your full name or passport Number here!

重要提示:本回单不作为收款方发货依据, 并请勿重复记账。
手机银行跨行汇款、跨行信用卡还款免收手续费



使用手机银行-扫一扫功能即可轻松验证电子回单

来自 中国工商银行手机银行

Sample for Overseas Bank Remittance (境外汇款)

```
----- Instance Type and Transmission -----
Notification (Transmission) of Original sent to SWIFT (ACK)
Network Delivery Status : Network Ack
Priority/Delivery : Normal
Message Input Reference : 1053 201015BCMAMAMCAXXX1876827599
----- Message Header -----
Swift Input : FIN 103 Transfer de cred client unique
Sender : BCMAMAMCXXX
ATTIJARIWABA BANK (FORMERLY BANQUE COMMERCIALE DU
CASABLANCA MA
Receiver : CITIUS33XXX
CITIBANK N.A.
NEW YORK, NY US
SLA ID : 001
UETR : 648bd673-0d24-451c-80ef-0b4ef1039b6d
----- Message Text -----
20: Reference de l'emetteur
TRF03579729
23B: Code de l'operation bancaire
CRED
32A: Date val/dvs/mnt regl interbq
Date : 15 October 2020
Currency : USD (US DOLLAR)
Amount :
50K: Client donneur d'ordre - nom/adr
/00 0248 B 300310107
M BOUCHAIXH FAICAL
DR LBNAOUR
REGGADA
85000 TIZNIT MAROC
57A: Inst gestionnaire compte - FI BIC
BKCHCNBJ550
BANK OF CHINA
(JIANGXI BRANCH)
NANCHANG CN
59: Client beneficiaire -nom/adresse
/196202051090
JIANGXI UNIVERSITY OF
FINANCE AND ECONOMICS
N 2628 LUSHAN SOUTH ROAD
CHINA
70: Informations sur le versement
SCOLARITE DE M. BOUCHAIXH FAICAL
71A: Details des frais
OUR
----- Message Trailer -----
{CHK:B6841BA65DBC}
PKI Signature: MAC-Equivalent
----- Interventions -----
Category : Network Report
Creation Time : 15/10/20 10:54:31
Application : SWIFT Interface
Operator : SYSTEM
Text
{1:F21BCMAMAMCAXXX1876827599}{4:{177:2010151053}{451:0}}
```

Attijariwafa bank
Ag. TIZNIT Villes Nouvelles

University Name in full

Student name in full

Thanks for your cooperation!